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Hallituksen kokous 15/2022
Aika: 27.9. klo 14:15
Paikka: Ag B122.1 Alfa

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Philson Aden
Jyri Kohvakka
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta
Juho Reiman
Mikael Myllymäki
Ossi Hyytiäinen
Miikael Saksman

Jaakko Matilainen

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
x
x (Poistui kohdassa 23)
x
-
x (Saapui kohdassa 8b)
x
x
-
-
x
x
Hallituksen ulkopuolinen jäsen
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (Saapui kohdassa 4)
Hallituksen ulkopuolinen jäsen
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (Saapui kohdassa 5,
poistui kohdassa 8a)
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (Saapui kohdassa 6)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 14.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Philson Aden.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 14/22 seuraavilla muutoksilla:
Muutetaan kohta “Liikkavuorolla oli liikaa porukkaa” muotoon “Liikkavuorolla oli yllättävän
paljon porukkaa”.
Lisätään kohta “Samuli kannattaa” kohtaan 9.f.
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5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohta 21. d Stimulus 61v.
Lisätään kohta 8.l. Ynnä goes Jyväspeksi

ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Risteilyhommat on ollut muutoksessa ja Jyri harmaantuu. Info ollut vajavaista ja Jyri
joutunut kyselemään paljon järjestäjältä. Atte tsemppailee Jyriä. Mirva kertoo Mikon
puolesta, Mikolla on omena. Sara kertoo, että sivuille on tullut hienoja uudistuksia, jee.

7. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

8. Tapahtumat
a. Fuksiaiset

Oli ja meni hyvin, kaikki joukkueet pääsi maaliin. Tuli kommenttia, että alku oli
hidas ja toivottiin lyhyempiä etäisyyksiä. Fuksiviiniä olisi tarvinnut lisää.
Miksu kertoo ea-vastaavana, että rastien henkilökunta aiheutti eniten työtä.
Muuten ei ollut mitään merkittävää.
Nio kysyy tarkennusta fuksiviinitilanteeseen, kommunikaatiovirhe, varmistetaan
ensi kerralla tarkemmin (uusi ja vanha maku- ja esanssivastaava hoitaa).
Yhteiset rastit aiheutti hämmenkiä, kannattaisi tulevaisuudessa sopia tarkemmin.
Atte kysyy milloin tilataan palkinnot, heti kun tiedossa voittajien määrä, on jo
tiedossa. Atte hoitaa.
Jyri ilmoittaa, että Reiman olisi valmis piirtämään uuden kartan.
Ruusukkeet Palkintopajasta.

b. 3MIOT #44
Meni tosi hyvin, Ynnän liput loppui hetkessä. Koko tapahtuma meni hyvin. Mirva
kommentoi, että liput meni 15 min.

c. Luontoretki
Mirva Mikon puolesta: “Luontoretki meni hyvin, osallistujia oli reilu kymmenen
joista vain yksi oli fuksi. Polttopuut olivat kuivia toisin kuin viimevuonna, eikä
vertakaan vuodatettu tällä kertaa.
Vähän pohdittiin viikonlopun sopivuutta monelle potentiaaliselle osallistujalle,
mutta arkipäivien luontoretkissä olisi myös ongelmia esim. pimeyden suhteen.
Joku viikonloppu voisi järjestää uudestaankin vielä tämän syksyn aikana,
Haukanniemen uusi esteetön laavu kiinnostaa.”

d. Ynnän verenluovutus
Yhteislähdössä oli 1 osallistuja, paikan päälle eksyi 3 muuta ja pari tuttua
naamaa. Instaan tulossa päivitys, jossa mainostettaisiin Ynnän veriryhmää. Nio
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kommentoi vielä, että vaikka osallistujia on vähän yhteisluovutuksissa, niin ne on
silti hyvää mainosta veriryhmälle ja kannustusta luovuttamiseen.

e. Ynnän käsityökerho
Oli hauskaa, osallistujia oli. Idea seuraaville kerroille, että kaikki saa tehdä
omiaan. Kivempi paikka mietinnässä.
Sara kommentoi, että moni kiinnostunut ei päässyt, koska ajankohta oli huono,
esim. Ratkomo oli samaan aikaan. Enni ehdottaa, että kirjastolla on kivoja tiloja.

f. MatLu futisturnaus
Oli, voiton vei Linkki. Ynnä sai pronssia. Ynnällä oli paljon pelaajia, jakauduttiin
muihinkin joukkueisiin. Atte kommentoi, että voisi vastaisuudessa järkkää
aikaisemmin syksyllä, koska illalla alkoi olla pimeää.
Pokaalina kiertopokaali Tiltiltä. Kiitos Tiltti. Loimu paistoi tapahtumassa
makkaraa. Katsojia oli myös paljon.

g. Kauppakadun appro
28.9. ja ei muuta. Liput on kaikki mennyt.

h. Fuksisitsit
29.9. 101 osallistujaa, joista 51 fuksia. Syödään lasagnea. Enni aikoo hypettää
paljon jatkoja, koska voi olla aika rauhallista kapprojen jälkeisenä päivänä.
Lipunmyyntivuorot normisti, jätetään 1-2 vuoro pois. Jaetaan vuorot myöhemmin.
N. 70 on maksanut sitsit. Järkkäämään klo 16. Jyri kysyy näkyykö missään
monelta ovet aukeaa. Pitäisi näkyä eventissä ja ig stooreissa. Maksamattomat
katsotaan etukäteen ja tarkistetaan paikan päällä.
Toustit on miitannu Jyrin kanssa. Harmaa lista löytyy drivestä, täytetään ennen
sitsejä.
Jyri kysyy käytännön järjestelyistä. Viltsu, Erika ja Alla sumplii sauvan ja styrolien
kyyditykset.

i. Sopokahvit
On tulossa 30.9. Potentiaalikuopalla. Teema “Missä kaikissa asioissa voi
säästää”. Klo 11-15. Nio tykkää Dagen Efter-sopokahveista.

j. Lokakuun karaoke
4.10. Resinassa klo 20 eteenpäin.

k. Kyykkätreenit
5.10. ei vielä varmistettu paikkaa, yritetään varata kampuksen kenttä. Tosineen
kanssa treenit. Nio kysyy kutsutaanko kv-jäseniä kanssa/mainostetaanko
kohdennetusti. Voisi laittaa Mattilalle viestiä. Kenttä onkin varattu. Mainostetaan
kanssa kv-opiskelijoille.

l. Ynnä goes JyväSpeksi
6.10. ja lippuja meni 24, ei koko kantaa. Lippuja on vielä yleisessä kannassa.
Laskua ei vielä ole tullut, on tulossa, pitää maksaa ennen esitystä. Alla ehdottaa,
että budjetoidaan 240€ JyväSpeksin lippuihin. Nio kannattaa. Budjetoidaan 240€
JyväSpeksin lippuihin.
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m. Työelämäillat
11.10 fyysikoille ja 13.10. matemaatikoille ja tilastotieteilijöille. Saunat Opinkivellä
klo 18 eteenpäin.

n. Lautapeli-ilta
19.10. Tiliassa 17-22.

o. 3MIOT #45
20.10. Halloween-kolmiot. Jyri kysyy onko London mukana, on.

p. MatLu suursitsit
27.10., teema on 80-luku Aaltosalissa. Eventti tulossa tällä viikolla, ilmo aukeaa
ensi viikolla.

q. IntegraatioFest
28.-30.10., ilmo aukeaa 29.9., samalla kartoitetaan halukkuutta bussikuljetuksiin.
Ilmo auki viikon. Ilmon jälkeen päätetään mennäänkö yhdessä Hyeenan kanssa
vai muilla kyydeillä. Sara kysyy, onko torstaille halukkaita lähtijöitä. Sovitaan
hallituksen kesken myöhemmin, Enni kyselee ensi viikolla.

r. Luonnontieteilijöiden jouluristeily
JYRI: Tapahtuma järjestetään 1.12. – 2.12. Ilmoittautuminen tapahtumaan alkoi
eilen maanantaina klo 12. Ynnän ja Radikaalin kanta myytiin loppuun alle
minuutissa, Syrrellä on vielä muutama hytti jäljellä, jotka vapautuvat jonottajille
torstaina. Radikaali hoitaa bussien kilpailutuksen.

Tänä vuonna liput myytiin hyteittäin, koska AfterLecture valitsi palveluntarjoajaksi
kide.app:n ja AfterLecture halusi siirtyä paikkakuntakohtaiseen lipunmyyntiin,
jonka seurauksena koko Jyväskylällä oli vain yksi kanta. Tämä järjestelyhän on
melko syvältä, mutta se mitä me pystyimme tekemään korjataksemme vääryyttä,
niin me teimme sen. Eli kannatti tehdä pre-myynti (jonotuspaikoilla ja)
ainejärjestökannoilla, jonka kautta ilmoittautuneille jaetaan virallisen myynnin
kide.app -linkki keskiviikkona 28.9. klo 11:00. Infosähköposti
jatkoilmoittautumisesta on lähetetty tänään kaikille hytin alustavasti varanneille.

Hyttimuutokset on mahdollista tehdä kide.app -palvelun kautta 7.10. saakka. Eli
ruokailujen muutokset ja muiden matkustajien tietojen täytöt on tehtävä
kide.app:n kautta 7.10. mennessä. Bussimaksu kerätään bussiin nousun
yhteydessä.

Jyväskylän yhteyshenkilönä toimii tänä vuonna Jyri, ja tämä kyseinen
yhteyshenkilö saa AfterLecturelta kide.app:n kautta lippunsa ostaneiden tiedot &
matkustustiedot matkan järjestämistä varten.

Osallistujia on teroitettu valitsemaan kide.app:sta täsmälleen saman hytin, kuin
mihin on aiemmin ilmoittautunut! Sanktiona, jos joku ei näin tee, niin henkilöltä ja
samassa hytissä muilta matkustajilta peritään vähintään kolminkertainen
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bussimaksu. Myöskin, jos ilmenee, että kide.app:sta on ostanut joku toinen
henkilö lipun, joka ei ole ilmoittautunut meidän kauttamme, niin häneltä ja hänen
hyttitovereiltaan evätään pääsy risteilylle.

Alla kysyy, jos hyteissä on tilaa, niin pyritäänkö täyttämään. Tällä hetkellä ei ole
tilaa hyteissä. Keskustellaan.
Mirva Mikon puolesta: “Ynnän eka lippu myytiin ajassa 12:00:08, Radin 12:00:16
ja Syrrelle vasta 12:00:19, missä vaiheessa Ynnä ja Radi oli jo kerennyt
ostamaan 18 lippua.”

s. Muut
Nio kysyy Intfesteistä, että voiko lippuvaihtoehtoihin lisätä vaihtoehto sitseille
kiinnostuneille, koska niille saattaa päästä yli 20. Enni oli ajatellut ilmoittaa ensin
ilmoittautuneet ja kysyä onko paikkoja sitseille vapautunut. Kuitenkin voisi,
lisätään “sitsijono” lippuvaihtoehtoihin. Juuso ehdottaa, että olisi vain yksi
lipputyyppi, josta 20 ensimmäistä pääsee sitseille ja loput on jonossa. Alla toteaa,
että sitten velotettaisiin kaikilta 35€, tai pitäisi laskuttaa erikseen. Nio kommentoi,
että jälkeenpäin laskuttaminen ei ole monimutkainen tai vaikea rahikselle.
Eventtiin pitää laittaa selkeästi perumisehdot. Ilmoittautuminen olisi sitova
ilmoittautumisajan jälkeen.
Jyri kommentoi, että muistetaan sopia yv-vastaavat tapahtumiin. IntFesteillekin.

9. Tapahtumien pelisäännöt
Iltakoulu tulossa ti 4.10. klo 18-20. Nio kommentoi, että kaikkien olisi hyvä lukea
yhdenvertaisuussuunnitelma ennen iltakoulua. Lisäksi, driveä olisi hyvä siistiä, että
tarvittavat ohjeistukset ja suunnitelmat löytyisi helpommin tarvittaessa. Erika on
vastuussa iltakoulun suunnittelusta, Nea Marjavaara lupautunut auttamaan. Erika hoitaa
myös tilan etsimisen.

10. Liikunta
U2-salissa on lentopalloja, joten onneksi ei ostettu. Atte ehdottaa, että hankitaan
lentopallon sijaan käsipallo. Enni kannattaa. Atte tekee tällä viikolla liikuntakyselyn. Enni
sanoo, että ig-kyselynkin voi tehdä.

11. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Ei mitään uutta.

b. Muut
Juuso sanoo, että Kännyä voisi taas miettiä. Juuso pohtii rissekännyä.
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12. Kunniakirjat ja mitalit
Nio laittaa Palkintopajalle vastausta viime kokouksen päätösten perusteella. Kunniakirjat
ei edennyt. Mirva pohdiskellut kirjojen visuaalista ilmettä, etenee.

13. Sopoasiat
Ei ole.

14. Kopoasiat
Kokoustauko alkaa 15.20.
Kokoustauko päättyy 15.22.
Fysiikan laitokselta vastattu jälki-ilmo kyselyyn, että vähentäisi vaadittavaa viestittelyä,
mutta myöhässä ilmoittautuneiden pitäisi kysellä alkuviikkojen asioita. Laittaa kyselyä
eteenpäin.
Matikalla, ilmoittautuminen päättyy n. 10 päivää ennen kurssin päättymistä, ei ole siis
ongelma matikalla.
Elektroniikka osa B tentin siirtämistä kysellään, siirretään viikolla.

15. KV-asiat
Ei ole.

16. Kulttuuri
Stimppa kyselee teatterilähdön perään, katsellaan.

17. Ympäristö
Mirva Mikon puolesta: “Jyyn kestävän kehityksen viikko on ensi viikolla, Ynnääjiin on
tullut mainos.”

18. Kehitysyhteistyö
Nio sanoo, että Jyyn kestävän kehityksen viikko on ensi viikolla, Ynnääjiin on tullut
mainos.

19. Yrityssuhteet
Nio poistui 15.28.
Nio saapui 15.30
Juuso ehdottaa, että budjetoidaan 1139,80€ Ynnä Merchiin. Mirva kysyy paljon
hankintabudjettia on jäljellä. Ei tarkkaa tietoa. Pitää pitää yhdistyksen kokous, jos
halutaan ylittää hankintabudjetti. Yrkät on yhteydessä Kloffaan, että maksussa voi
mennä hetki. Valtteri laskee paljon hankintabudjettia on jäljellä ja pidetään ylimääräinen
yhdistyksen kokous. Juuso vetää ehdotuksensa pois.
Haalareiden suhteen tilanne ei ole muuttunut.
Valtteri katsoo yrkkien kanssa sponssilaskutukset.
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20. Muiden sektorien kuulumiset
Vpj sektorilta Jyri muistuttelee, että testamentteja pitäisi alkaa täyttelemään.
Kahvinpuhdistusaine on käytetty loppuun. Nio kysyy pitäisikö kahvinkeitinasioita sumplia,
pitäisi. Sara ehdottaa kahvitonta viikkoa, mikä myös säästäisi kahvibudjettia. Jyri kysyy
paljon kahvibudjetista menee kahviin ja paljon maitoon, Mirva arvioi, että n. 50/50. Mirva
on käynyt toimiston kirjanpitoa läpi ja kirjannut kahvikulut vuodelta, kk-kulutus keväällä
2022 170€, syksyllä 330€/kk, todnäk. hintojen nousun vuoksi. Kahvibudjettia on 321€, eli
yhdelle kuukaudelle. TEK on luvannut 250€ lisäbudjettia, joulukuulle approksimoidaan,
että ei juoda kahvia. Vaihtamista halvempiin kauramaitoihin voisi pohtia.
Juuso on kirjoittanut ohjeen telegrammiin ja luonut uuden tiedotuskanavan, jonka voi
liittää jo käytössä olevaan ryhmään. Eli on tiedotuskanava, johon vain adminit voi laittaa
viestiä ja ryhmässä keskustellaan. Kun ne on linkitetty, niin kun tiedotuskanavaan
laitetaan viesti niin se menee suoraan myös ryhmään, jossa voi keskustella asiasta.
Telegram on siis käyttövalmis tiedotuskanavaksi. Pitää mainostaa tasaisin väliajoin.
Juuso ajatellut myös laittaa qr-koodeja näkyviin eri lokaatioihin ja nettisivuille myös tieto.
Juuso on myllännyt viikkotiedotetta, esim. lipunmyynneistä kooste ja muita tapahtumia
kohta. Mirva kommentoi, että näytti hyvältä.
Viltsu kertoo leffaillasta, että ajatuksena päättää leffa ottamalla jäsenistöltä ehdotuksia ja
sitten äänestämällä niistä.

21. Edustukset
a. Asteriski 50v. (1.10.)

Lahja tekeillä, Viltsu ja Henna menossa.
b. Hiukkanen 33v. (8.10.)

Ei lähtijöitä. Mirva pohtii laitetaanko säpömuistaminen, Mirva hoitaa.
c. Delta 46v. (5.11.)

Save the Date. Nio huomauttaa, että Ynnä ei sponssa kuin alkuluvullisille tai
viidellä jaollisille vujuille, toki voi lähteä omakustanteisesti.

d. Stimulus 61v.
29.10. Kutsussa vain sillis. Osuu intfestipäivälle. 11.10. mennessä vastattava
kutsuun, kutsu kahdelle. Katsotaan IntFestin lipunmyynnin jälkeen.

22. Sauna
Saunaa ei ole nähty. Sauna on menossa Varjosauna festeille. Sauna on vuokrattu
Soihdulle, joten sen takia mainostettu Soihdun nimikkosaunana. Enni laittaa viestiä
Soihdulle, että olisi kiva mainita myös Ynnä mainostuksessa.

23. Budjetoinnit
Mirva ehdottaa, että budjetoidaan 39,44€ kokouseväisiin. Atte kannattaa. Budjetoidaan
39,44€ kokouseväisiin.

24. Hankinnat
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Ei budjettia.

25. META
Juuso kertoo, että Potentiaalikuopalle toivotaan lisää ynnän kahvikuppeja. Mirva
kommentoi, että kaapissa on paljon Ynnän mukeja, joihin pitää kirjoittaa Ynnä. Ongelma
on, että kun niihin on kirjoitettu, ne pitäisi heittää uuniin ja kuljettaa takaisin. Erika ja Nio
hoitaa.
Juuso haluaa taas leipäkoneen. Mirva ehdottaa, että Juuso tekee esityksen yhdistyksen
kokoukseen.
Sihteeri unohti Mikon viestit. Muiden sektoreiden kuulumisiin Mikko sanoi (Mirva lukee
puolesta): “Nettisivut pyörii, sitsien ohjeet ja yhtenvertaisuusvastaavan info on lisätty.
Risteilyilmossa huomattiin pieni ongelma tapahtumailmoittautumislomakkeessa, jonka
Jyri "korjasi" halilipulla. Korjaan sen "oikeasti" kunhan kerkeän, [insert tähän jotain
valitusta meidän tapahtumapluginista].”
Mirva Mikon puolesta: “Olen aloitellut suunnittelemaan meidän tietosuojaselosteen
päivittämistä, löytyy drivestä GDPR-kansiosta. Lakitekstiä on hankala ymmärtää.
Suunniteltu "Musta lista" on periaatteessa myös rekisteri, josta pitää keskustella.
Semmoisen lakiteknisistä ongelmista pitää vielä tehdä vähän selvitystä.”.
Reiman kommentoi, että lista ei ole rekisteri, jos tiedoilla ei voida yksilöidä.

26. Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous 10.11. klo 16.15.

27. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 16.00.

Liitteet
1. Kokouksen 15/22 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2022

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Mirva Toivio Philson Aden
Puheenjohtaja Sihteeri


